
P R O T O K Ó Ł Nr5/2022 

z odbytego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów w dniu 20 września 2022 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 8°° a zakończono o godz. 13' 00 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot. Nr 1/ 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
3. Pan Piotr Szmidt 
4. Pani Bożena Skiba 
5. Pani Maria Sak 
6. Pan Adam Kozyra 
7. Pani Małgorzata Kwaśniak 

8. Pani Katarzyna Gontarz 
9. Pani Ewa Nogas 
10. Pani Agata Malicka 
11. Pani Aneta Zub 

Wójt Gminy Adamów 
Skarbnik Gminy 
Sekretarz Gminy Adamów 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli 
p.o. Dyrektora Szkoły w Szewni Górnej 
Prezes Zarządu Lokalna Grupa Działania „Nasze 
Roztocze" 
Pracownik Urzędu Gminy Adamów 
Pracownik Urzędu Gminy Adamów 
Pracownik Urzędu Gminy Adamów 
Pracownik Urzędu Gminy Adamów 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 

2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Informacja o przebiegu wykonaniu budżetu Gminy Adamów za I półrocze 2022 roku 

4. Zaopiniowanie projektu wysokości podatków i opłat lokalnych na 2023 r, 

5. Sprawy różne 

6. Sporządzenie protokołu z posiedzenia, 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przed posiedzeniem Komisji na wniosek Przewodniczącej Rady Gminy Adamów głos 
zabrała Prezes Zarządu Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Nasze Roztocze" Pani 
Małgorzata Kwaśniak. Przedstawiła informację o dotychczasowej działalności oraz zwróciła 
się z prośbą o włączenie się Radnych Gminy Adamów w procesie opracowania Strategii oraz 
uzupełnieniu przygotowanej przez LGD ankiety. 
Po złożonej informacji przeprowadzono dyskusję. Głos zabrał Pan Wójt Gminy Adamów, Pani 
Skarbnik, Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli, Radni; Katarzyna Słota, Dariusz 
Komisarczuk, Jan Teterycz, Jacek Kuryło. Po przeprowadzonej dyskusji ustalono, że poszczególne 
Komisje zajmą stanowisko w przedmiotowej sprawie. Komisja Budżetu, Finansów, Rolnictwa, 
Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów jest za włączeniem 
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się Radnych Gminy Adamów w proces opracowania Strategii LGD„ Nasze Roztocze". Członkowie 
w/w Komisji są za wypracowaniem stanowiska Rady Gminy Adamów o przyszłej współpracy 
ze Stowarzyszeniami działającymi na terenie Gminy Adamów. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. 
Posiedzenie Komisji otworzył Pan Dariusz Komisarczuk. Przywitał wszystkich obecnych 
na komisji. Stwierdził, że na stan 6 członków komisji, obecnych jest 5, co stanowi 
niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 
Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Głosowanie: 
(za głosowało 5, wstrzymało się 05 przeciw 0) 

Ad.3. Pani Skarbnik Gminy Adamów przedstawiła sprawozdanie oraz analizę z wykonania 
budżetu za I półrocze 2022 r. 
Po złożonych wyjaśnieniach Komisja Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów nie wnosi uwag. 

Ad.4. Pani Agata Malicka- pracownik Urzędu Gminy Adamów przedstawiła obwieszczenie 
Ministra Finansów z dnia 28 lipca 2022r. MW w sprawie maksymalnych stawek i opłat 
od 1 stycznia 2023r.i są wyższe w stosunku do 2022r. o 11,8%. 
Pani Agata Malicka Prezes Spółdzielni Socjalnej „Adamowianka" poinformowała o trudnej 
sytuacji finansowej Spółdzielni i zwróciła się do Radnych Gminy Adamów o wsparcie 
finansowe.Nadmieniła również, że aby gmina mogła się rozliczyć z programu rewitalizacji, 
Spółdzielnia musi się utrzymać przez okres 5 lat. 
Po przeprowadzonej dyskusji Radni wszystkich Komisji przegłosowali wniosek Radnego 
Kuryło Jacka o przygotowanie różnych wariantów podwyżek opłat i podatków (podwyżka 
15% lub 20%) na najbliższą sesję, po której będzie podjęta wiążąca decyzja Rady Gminy. 

Ad.5 
Wójt przedstawił analizę odnośnie opłaty za oświetlenie uliczne i zwrócił się z prośbą 
o dalsze wypracowanie oszczędności poprzez skrócenie godzin oświetlania ulicznego. Radni 
w głosowaniu jednogłośnie ustalili, że oświetlenie ma być wyłączone o godzinie 1900. 
Wójt Gminy Adamów przedstawił problem budowy nowego budynku Urzędu Gminy 
w związku z ograniczonymi środkami. Radni postanowili, żeby wyżej przedstawiony problem 
pozostawić do rozpatrzenia z uwagi na bardzo dużą inwestycję do następnego posiedzenia 
Komisji. 
Wójt przedstawił problem ogrzewania świetlic wiejskich, biorąc pod uwagę trudną sytuację 
finansową oraz oszczędne gospodarowanie finansami. 
Wójt Gminy Adamów poinformował Radnych o problemie z zamianą działek z Panem 
W sprawie sprzedaży części działki nr.1591/30 około 3,5 ara decyzji nie podjęto. Radny 
Komisarczuk Dariusz przedstawił zdanie mieszkańców sąsiadujących z w/w działką. 
Radny Kuryło Jacek złożył wniosek o obniżenie diet Radnych o 200 zł. 
Radny Dariusz Sołtys złożył propozycję o obniżenie diety za nieobecność na Komisjach oraz 
Sesjach Gminy Adamów. 

Ad.6. Komisja sporządziła protokół z posiedzenia. 
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Ad.7. Z-ca Przewodniczącej Komisji Pan Dariusz Komisarczuk zamknął posiedzenie w związku 
z wyczerpaniem porządku obrad. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Podpisy Komisji: 
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